
      

      Haderslev, 10.02.19 

      Referat nr 1, 2019 

Referat fra bestyrelsesmøde i grundejerforeningen d. 07.02.19 

 

Til stede: Fra bestyrelsen Johnny Larsen (nr 118), Henry Hede Nielsen (nr 111), Anne Skov     

                                                                              (nr 202), Erik Nielsen (Fælleshave nr 12) 

Suppleant  Ulla Eriksen (nr 204) 

 

Asfalt: 

Der er observeret asfaltrevner.  

Erik har modtaget svar fra kommunen, og det fremgår at asfalten nu er et anliggende mellem 

grundejerforeningen og Arkil.  

Da 1års-syn ikke er afholdt endnu, vil det hurtigst muligt blive foretaget af repræsentant fra Arkil og 

medlemmer fra bestyrelsen. Planlagt til d. 20/2. 

  

Træfældning i læbæltet. 

Fældningen af de høje træer i læbæltet er nu foretaget.  

Arbejdet har kostet 5000 kr, da Dalhoffsminde ikke længere arbejder for en betaling kun bestående af flis. 

 

Beplantning i området. 

Bestyrelsen har drøftet muligheder for mere beplantning på fællesarealerne – herunder et nyt egetræ på 

bakken i bunden af Fårehave.  

Det er stadig bestyrelsens ønske at fremlægge et forslag til beplantning på den kommende 

generalforsamling. 

 

 

 



Lamper i Fælleshave. 

Gadelamperne i Fårehave er udskiftet med LED-lys, men lamperne i Fælleshave mangler stadig, da pærerne 

var i restordre.  

Erik retter henvendelse til rette vedkommende m.h.p. at få udskiftet de sidste lamper. 

 

P-skilte. 

De små P-skilte giver stadig problemer, da de enten forsvinder eller bliver kørt ned af folk, der simpelthen 

ikke kan se dem.   

Bestyrelsen har igen drøftet muligheden for at sætte skilte op med ’Legende børn’ m.h.p. at få folk til at 

sænke farten. 

Johnny undersøger mulighederne for begge slags skilte. 

 

Dato for generalforsamling. 

Datoen for generalforsamling bliver d. 10/4.   

  


